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Sandra – Kāpēc nav nekādas
informācijas

Kāpēc nav nekādas informācijas publiskajā telpā par Vītiņu ielas remontu?
Kas iepriekš ir apsekojis ielas un sniedzis informāciju, ka ielas ir atbilstošā
kārībā?
Kas veic Vītiņu ielas remontu un cik tas maksās?
Kāpēc pašvaldība atbildes sniedz anonīmi?


